
Folketingets Uddannelsesudvalg
Christiansborg
I forbindelse med behandlingen af (L 3) Forslag til Lov om ændring af lov
om produktionsskoler (Vejledning via Ungdommens
Uddannelsesvejledning, skolernes information og annoncering og
elektronisk indberetning af oplysninger til beregning af kommunalt bidrag)
har Folketingets Uddannelsesudvalg i brev af 3. november 2004 (L 3) stillet
mig følgende spørgsmål:

Spørgsmål 9:
”Forventer ministeren, at flere eller færre unge vil gøre brug af
produktionsskolerne, hvis Ungdommens Uddannelsesvejledning skal
fungere som visiterende instans til produktionsskolerne?”

Svar:
Jeg er overbevist om, at de unge, der har brug for og ønsker et
produktionsskoleophold, og som er omfattet af produktionsskolernes
målgruppe, bliver optaget på en produktionsskole, men jeg håber og
forventer samtidig, at lovændringen vil kunne bidrage til, at flere unge end i
dag går i gang med en kompetencegivende uddannelse.

Dette svar fremsendes i 5 eksemplarer.

Med venlig hilsen

Ulla Tørnæs


